
الآن شرکت های غذایی به این سمت می روند؟ 
 بله، شــروع کــرده انــد. ما یک پوست اندازی صنعتی در بیست سال 
آینده خواهیم داشــت. در آینده مــردم جهان طــول عمر بیشتری و 
امید بیشتر و بیماری های کمتری خواهند داشــت. در قدیم شرایط 
خوبی بوده که مردم محصولات ارگانیک میل می کردند و طول عمرها 
زیاد بوده است. در یک زمانی ما محصولات تراریخته ی بسیار زیادی 
مصرف کردیم. از این مرحله در 20 و 30 سال آینده مردم ما به سمت 
سالم خوری کامل می روند و کیفیت خیلی خیلی برایشان مهم است. 
محصولات ســردخــانــه ای در ده ســال آیــنــده حــذف مــی شــود. شاید 
خود ما از خرید محصولات سردخانه ای شب عید ابا می کنیم. چون 
ظاهر خیلی خوبی هم دارند، اما هیچ طعم و مزه ای ندارند. ولی با این 

تکنولوژی می توانید محصولات سالمی را بخورید.

شما علاقه دارید که مردم در جریان چه نکته ی مهمی از کار شما 
باشند؟

 در بحث پزشکی نگهداری خــون و بند نــاف نــوزاد هست. آینده ی 
پزشکی دنیا به سمت سلول های بنیادی پیش می رود. ما دنبال این 
هستیم که بشود یک بخشی را راه اندازی کنیم و در این مورد خدماتی 
بدهیم. چون شیراز قطب پزشکی کشور هست. البته در تهران ما 
شــروع کــرده ایــم. فکر کنم  ســال آینده ســال خوبی بــرای رونمایی از 
این تکنولوژی باشد. خیلی محصولات و چیزهای دیگری هست که 
چون قــرارداد ما هنوز نهایی نشده است، الآن نمی شود راجع به آن 
صحبت کرد. ولی این نوید را به مردممان می دهم که درآینده ی خیلی 
از بیماری ها با تکنیک سلول های بنیادی انجام می شود و پزشکی 
ما خیلی پیشرفت خواهد کرد. پزشکان ما هم باید بروند به سمت 
تکنیک های نوین پزشکی روز دنیا و خودشان را آپدیت کنند با این 
تکنولوزژی و با علم روز دنیا. ترمیم خیلی از سلول های قلبی و مغزی 
و بافت های انسانی با سلول های بنیادی امکان پذیر است و خیلی 
از موارد دیگری که به صورت پیشنهادات ویژه ای هست که بخش ما 

انجام داده است و می توانیم در اختیار شرکت های معتبر بگذاریم. 
شرکت ما اولین شرکتی هست که سازنده ی این تکنولوژی است و 
مقالات آی اس آی متعددی در حوزه های پزشکی و غذایی را دارد و از 

لحاظ علمی توانسته ایم کارهای خوبی 
را انــجــام بــدهــیــم و بــا دانــشــگــاه هــای 
ج از ایـــران کار  معتبر در ایـــران و خـــار
کرده ایم که به ما تأییدیه ی دستگاه ها 
و محصولات را دادند. این خیلی حائز 

اهمیت است. 

برنامه یتان بــرای ارتقا محصول و 
فعالیتتان در آینده چیست؟

 مـــا روی ارائـــــــه ی خـــدمـــات و تــولــیــد 
محصولات تکنولوژی کــارهــای زیــادی 
را انجام داده ایــم. تمرکز ما در دو سال 
آیــنــده روی تولید ابــرفــریــزدرایــرهــایــی 
هست که شاید در دنیا تولید نشده 
ــرای  ــ ــژه ب ــ ــ ــورت وی ــ ــ ــه ص ــ ــا ب ــد و مــ ــاشـ بـ
شــرکــت هــای خـــاص بــســازیــم و شاید 
برای اولین بار در دنیا باشد و در ایران 
انــجــام شـــود. هــمــه ی زیرساخت های 
ــیــد روز دنــیــا  ــول و اســـتـــانـــداردهـــای ت
ــانــدارد ایــزو  ــم. اســت ــردی را مــا رعــایــت ک
9001 و 45001 و خیلی اســتــانــداردهــای 
و GMP های تولید را گرفته ایم و حتی 
ــادارت دستگاه ها  ــ CE را داریـــم کــه ص
بتواند به راحتی انجام بگیرد.ارائه ی 
خــدمــات و مــعــرفــی تــکــنــولــوژی هــا به 
ــوزه ی خلیج  ــ شــرکــت هــای ایــرانــی و ح
ــاســـت. چــون  ــدف دیـــگـــر مـ ــ ــارس ه ــ فـ
ــازار اســـت کــه ما  ــ ــه بــه ب ــ ــان ارائ الآن زمـ
توانستیم به کشورهای اروپــایــی و با 
همان ماژول های اروپایی با یک سوم 
قیمت به کشور آلمان بدهیم. ما الآن 
صادرکننده ی تکنولوژی هایی هستیم 
که یک شرکت آلمانی بر فرض به یک 
شرکت در عمان به قیمت 30 میلیون 
یــورو داده اســت، ما همان دستگاه، 
بــا هــمــان مــــاژول و بــا هــمــان پــمــپ و 
ــم،  پی ال سی آلمانی را به آن هــا داده ای
ــورو؛ یک ســوم قیمت که  10 میلیون ی
 افتخاری هست برای ایران. توی 

ً
واقعا

کشورهای حوزه ی بالکان و توی عمان 
که از کشورهای خلیج فارس است هم 
داریم نمایندگی می زنیم؛ ان شاءاللله 
بزودی بتوانیم نمایندگی بزنیم که این 

کار بتواند راه اندازی بشود. 
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